
Co člověk může dělat, co už ne 

Limity toho, co dospělý člověk smí, a co nesmí dělat jsou vlastně některé udané v zákoně. Ty, 
které tam udané nejsou si už člověk v podstatě určuje sám podle toho, co sám uzná za vhodné 
a co se mu zdá morálně přijatelné 

Při rozhodování by měli hrát velkou roli životní zkušenost, protože když člověk má s něčím 
hodně špatnout zkušenost, tak ji asi nebude opakovat a rozhodne se jinak. Tohle ale neplatí na 
sto procent u jedné věci, kterou je alkohol. 

Když to někdo s alkoholem přežene, druhý den se probudí a je mu strašně špatně, bolí ho 
hlava a v tu chvíli si člověk řekně, že už nikdy pít nebude a za týden se to zopakuje a řekne to 
samé. 

Z toho vyplývá, že člověk je tvor nepoučitelný a spíše své chyby zopakuje, než se z nich 
poučí. 
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